

បញ្ជីរង់ចាំគេហដ្ឋានចាប់បើកហើយ!



បញ្ជីរង់ចាំគេហដ្ឋានមានចំណូលទាបរបស់ Tacoma គឺបើកនៅខែតុលា 7-18, 2019

អាជ្ញាធរលំនៅដ្ឋាន Tacoma អញ្ជើញអ្នកដែលមានសិទ្ធិទទួលបានដាក់ពាក្យសុំកម្មវិធីលំនៅដ្ឋានដែលមានតំលៃសមរម្យរបស់ខ្លួន។ យើងផ្តល់ជំនួយលំនៅដ្ឋានពីប្រភេទផ្សេងៗ៖ អាជ្ញាធរមានតំលៃសមរម្យសម្រាប់ជួល ឬប័ណ្ណដើម្បីជួយបង់ថ្លៃឈ្នួលផ្ទះនៅតាមកម្រិត។ យើងនឹងទទួលយកពាក្យសុំពី៖ 8 ព្រឹក ថ្ងៃច័ន្ទទី 7 ខែតុលា ដល់ ម៉ោង 5 ល្ងាច ថ្ងៃសុក្រ ទី 18 ខែតុលា ឆ្នាំ 2019។

បញ្ជីរង់ចាំនេះគឺស្រមៃប្រគូសាវែដែលមានមនុស្ស 3 នាក់ ឬច្រើនជាងនេះ អ្វីដែលអ្នកត្រូវដាក់ពាក្យ៖

- ឈ្មោះពេញ និងព័ត៌មានមូលដ្ឋានសម្រាប់សមាជិកគ្រួសារទាំងអស់
- អាសយដ្ឋានអ៊ីមែលសកម្ម អ្នកអាចបង្កើតអ៊ីមែលតាម gmail.com ឬ outlook.com។
- ប្រាក់ចំណូលប្រចាំឆ្នាំសម្រាប់គ្រួសារទាំងមូល
- លេខសន្តិសុខសង្គមសម្រាប់មនុស្សពេញវ័យ (18 ឆ្នាំឡើងទៅ) ដែលមាន។

ដាក់ពាក្យនៅ៖ **Tacomahousing.net/waitlist**



ស្ដេនឌីដោយប្រើកាមេរ៉ាទូរស័ព្ទរបស់អ្នក ឬកម្មវិធី QR Code

សំណួរទូទៅ

តើខ្ញុំមានសិទ្ធិដាក់ពាក្យទេ ?

គ្រួសារមួយត្រូវមានមនុស្សបី ឬច្រើននាក់ដើម្បីមានសិទ្ធិដាក់ពាក្យសុំបញ្ជីរង់ចាំនេះ។

ហេតុអ្វីបានជាបញ្ជីរង់ចាំនេះស្រមៃបំប្រែតួសារដែលមានសមាជិកបីនាក់ ឬច្រើនជាងនេះ ?

បញ្ជីរង់ចាំបច្ចុប្បន្នរបស់យើងមានគ្រួសារតូចៗជាច្រើននៅតែរង់ចាំជនរបស់ពួកគេ។ បញ្ជីរង់ចាំរបស់យើងពិតជាមានកន្លែងសម្រាប់គ្រួសារធំៗ ដែលជាមូលហេតុដែលយើងកំពុងបើកវាដល់គ្រួសារដែលមានមនុស្ស បី នាក់ឬច្រើនជាងនេះ។

តើខ្ញុំត្រូវរស់នៅតាមម៉ាដើម្បីដាក់ពាក្យសុំដែរឬទេ ? ទេ។

តើខ្ញុំត្រូវដាក់ពាក្យសុំដោយរបៀបណា និងនៅពេលណា ?

1. **អនឡាញ** - ដាក់ពាក្យតាមអ៊ីនធឺណែតនៅ Tacomahousing.net/waitlist។ នេះគឺជាវិធីល្អបំផុតនិងលឿនបំផុតដើម្បីដាក់ពាក្យ។
2. **ទូរស័ព្ទ**។ សូមទូរស័ព្ទ (253) 448-2738, ថ្ងៃច័ន្ទ-សុក្រ ម៉ោង 9 ព្រឹក - 5 ល្ងាច
3. **ដោយផ្ទាល់** - សូមទៅកាន់ការិយាល័យណាមួយ នៅថ្ងៃច័ន្ទ-ថ្ងៃសុក្រ រវាងម៉ោង 9 ព្រឹក - ម៉ោង 5 ល្ងាច
 Hilltop - 902 South L Street, Tacoma, WA
 Salishan - 1724 East 44th Street, Tacoma, WA

អ្នកត្រូវដាក់ពាក្យសុំ ចន្លោះម៉ោង **8 ព្រឹក ថ្ងៃច័ន្ទ ទី 7 ខែតុលា ដល់ ម៉ោង 5 ល្ងាច ថ្ងៃសុក្រ ទី 18 ខែតុលា ឆ្នាំ 2019**។ រាល់ពេលដែលអ្នកដាក់ពាក្យក្នុងរយៈពេលទាំងនេះមិនចំពោះដល់ឱកាសរបស់អ្នកឡើយ។

តើខ្ញុំអាចដាក់ពាក្យសុំលើសពីម្តងក្នុងកំឡុងពេលដាក់ពាក្យសុំនេះបានទេ ?

អត់ទេ។ ពេលអ្នកដាក់ពាក្យសុំ យើងស្នើសុំអោយអ្នកសរសេរមនុស្សម្នាក់ៗនៅក្នុងផ្ទះរបស់អ្នក។ អ្នកដែលមាននៅក្នុងបញ្ជីនោះមិនអាចដាក់ពាក្យទៅបញ្ជីរង់ចាំនេះម្តងទៀតបានទេ។ ប្រសិនបើអ្នកមិនចូលក្នុងបញ្ជីរង់ចាំរបស់យើងនៅពេលនេះ អ្នកអាចព្យាយាមម្តងទៀតនៅពេលក្រោយដែលយើងបើកបញ្ជី។

តើខ្ញុំដឹងយ៉ាងដូចម្តេច ប្រសិនបើអ្នកទទួលបានពាក្យសុំរបស់ខ្ញុំ ?

ប្រសិនបើអ្នកដាក់ពាក្យតាមអ៊ីនធឺណែត អ្នកនឹងទទួលបានលេខបញ្ជី។ អ្នកនឹងទទួលបានអ៊ីម៉ែលជាមួយនឹងពាក្យសុំដែលអ្នកបានបំពេញ។

តើខ្ញុំនឹងឮត្រឡប់មកវិញនៅពេលណា ?

យើងរំពឹងថានឹងទទួលបានពាក្យសុំរាប់ពាន់។ បន្ទាប់មកឆ្នោតនឹងជ្រើសរើសយកប្រហែល 1,200 គ្រួសារសម្រាប់បញ្ជីរង់ចាំរបស់យើង។ នោះគឺអំពីចំនួនដែលយើងអាចបម្រើបានក្នុងរយៈពេលពីរឆ្នាំ។ យើងនឹងដាក់វានៅក្នុងបញ្ជីរង់ចាំតាមលំដាប់ដោយចៃដន្យ។ ចាប់ផ្តើមពីថ្ងៃទី 4 ខែវិច្ឆិកា យើងនឹងទាក់ទងបេក្ខជនដាក់ពាក្យហើយប្រាប់ពួកគេថាពួកគេត្រូវបាន ឬមិនបានជ្រើសរើសសម្រាប់បញ្ជីរង់ចាំ។

ប្រសិនបើខ្ញុំស្ថិតនៅលើបញ្ជីរង់ចាំ តើនឹងមានអ្វីកើតឡើងបន្ទាប់ទៀត ?

ប្រសិនបើឆ្នោតរបស់យើងដាក់អ្នកនៅក្នុងបញ្ជីរង់ចាំរបស់យើង អ្នកនឹងទទួលបានលេខដែលបានកំណត់មួយ។ នៅពេលដែលឈ្មោះរបស់អ្នកមកដល់ខាងលើនៃបញ្ជីយើងនឹងពិនិត្យមើលដើម្បីប្រាកដថាអ្នកមានសិទ្ធិ។ តម្រូវការមួយក្នុងចំណោមតម្រូវការផ្សេងទៀតគឺប្រាក់ចំណូលប្រចាំឆ្នាំរបស់គ្រួសារអ្នកត្រូវនៅក្រោមចំនួនទាំងនេះ៖

ចំនួនប្រជាពលរដ្ឋនៅក្នុងគ្រួសាររបស់អ្នក							
1	2	3	4	5	6	7	8
មិនមានសិទ្ធិទទួល	មិនមានសិទ្ធិទទួល	\$43,320	\$48,120	\$52,020	\$55,860	\$59,700	\$63,540

ប្រសិនបើអ្នកមានសិទ្ធិ យើងនឹងផ្តល់ជូនអ្នកនូវជម្រើសលំនៅដ្ឋានដែលមានដំបូងរបស់យើង។ នេះអាចជា៖

1. ផ្ទះមួយនៅកន្លែងអចលនទ្រព្យមួយរបស់យើង។ បើដូច្នោះ អ្នកត្រូវតែទទួលយកទីតាំងដែលយើងផ្តល់ជូន លើកលែងតែមានហេតុផលល្អដែលមិនត្រូវធ្វើ។
2. ការផ្តល់ជូនដើម្បីជួយបង់ថ្លៃឈ្នួលរបស់អ្នកនៅ Tacoma។ អ្នកជ្រើសរើសកន្លែងដែលត្រូវរស់នៅ។

តើនៅពេលណាដែលយើងនឹងទទួលយកពាក្យសុំម្តងទៀត ?

យើងទំនងជានឹងទទួលយកពាក្យសុំក្នុងរយៈពេលប្រហែលពីរឆ្នាំ។ យើងនឹងរង់ចាំរហូតដល់បញ្ជីរង់ចាំកាន់តែខ្លីមុនពេលបន្ថែមមនុស្សចូលច្រើនទៀត។ សូមចូលមើល tacomahousing.org/notifyme ហើយចុះឈ្មោះដើម្បីទទួលបានអ៊ីម៉ែលនៅពេលដែលបញ្ជីរង់ចាំបើកឡើងវិញ។

ស្វែងយល់បន្ថែម៖ Tacomahousing.net/WaitlistFAQ